
 
 
 
 
  VRAGEN 
 
door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 38 van het Reglement van 
Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 
 
2012 – Nr. 15. 
 
VRAGEN van de Stadspartij van de heer G.J.D. Offerman betreffende voortgang van 
de inpassing van de tram op het Zerniketerrein van de universiteit. 
(Binnengekomen: 14 februari 2012). 
 
De gemeenteraad heeft op vrijdag 10 februari 2012 om 13.49 uur kennis kunnen 
nemen van een brief van de Rijksuniversiteit Groningen van 9 februari 2012. De 
Stadspartij is van deze brief geschrokken en vraagt zich af hoe de in deze brief 
geschetste ontwikkelingen zijn te rijmen met de aanbesteding van een (regio) tram. 
Alhoewel de brief van 9 februari op 13 februari weer is ingetrokken, is deze 
desondanks interessant voor de gemeenteraad.  
 
De Stadspartij stelt daarom de volgende vragen: 

1. Hoe valt de brief van de universiteit van 9 februari 2012  te rijmen met de 
mogelijke aanbesteding van de tram? 

2. Bent u het met de Stadspartij eens, dat er zoveel onduidelijkheden en 
onzekerheden zijn rond Zernike, dat er voorlopig geen sprake kan zijn van de 
aanbesteding van de (regio) tram? Hoelang schat u de door de Stadspartij 
genoemde periode in? 

3. Wat gaat u doen als de aangekaarte problemen (zowel technisch, 
organisatorisch als financieel) niet kunnen worden opgelost? De Stadspartij 
wil graag antwoord hebben waarin u ingaat op de drie genoemde aspecten. 

4.  Hoelang gaat het voorgestelde nader onderzoek, dat de universiteit aankaart 
inzake elektromagnetische storingen en trillingshinder duren en wie gaat dit 
doen en betalen? (Ook hier gaarne antwoord t.a.v. elk van deze drie aspecten). 

5. Wat gaat nader onderzoek naar alternatieve tracés kosten, wie gaat dit doen en 
hoelang gaat dit duren.? (Ook hier gaarne drie antwoorden). 

6. Heeft het college de twee overgebleven consortia die meedoen aan de 
aanbesteding van deze brief op de hoogte gesteld? 

7. Valt eenzelfde brief te verwachten van het UMCG?  
 
 


